

Open Doors

Russian Scholarship Project Association "Global Universities"

Международная олимпиада для абитуриентов магистратуры Open Doors:

Russian Scholarship Project приглашает к участию желающих бесплатно учиться на лучших российских магистерских программах. Подать заявку можно до 31 января.

Второй год подряд при поддержке Минобрнауки России и Россотрудничества проводится международная олимпиада Open Doors. Организатором проекта выступает Ассоциация «Глобальные университеты». , Сеченовский Университет участвует в программе по следующим профилям и направлениям подготовки:

«Биология» - «Филология и лингвистика»

«Бизнес и менеджмент»

Принять участие в Олимпиаде может гражданин любой страны, кроме России, имеющий диплом бакалавра или заканчивающий обучение по программам бакалавриата в 2019 году. Все этапы отбора проводятся онлайн.

В Олимпиаде 2017-2018 года приняло участие более 8,5 тысяч человек из 160 стран. Победителями и призерами стали 94 чел. из 31 страны.

Для победителей и призеров Олимпиады 2018-2019 года предусмотрены более 300 мест для бесплатного обучения в магистратуре российских университетов на следующих профилях: биология, компьютерные науки, математика, бизнес и менеджмент, политические науки, психология, физика, филология и лингвистика, химия, экономика.

Для участия в Международной олимпиаде Open Doors: Russian Scholarship Project регистрируйтесь на сайте проекта: od.globaluni.ru.

Регистрация открыта с 1 ноября 2018 года.

Open Doors

Russian Scholarship Project Association "Global Universities"

International Olympiad Open Doors: Russian Scholarship Project invites graduates interested in free University tuition at the best Russian Master's programs.

The application deadline is 31st of January.

There is the second year of supporting by the Ministry of Education and Science of Russia and Federal Agency for the Commonwealth of Independent States, Compatriots Living Abroad, and International Cultural Cooperation of the "International Open Doors Olympiad». The project is organized by the Association "Global Universities".

I.M. Sechenov First Moscow State Medical University supports the following programs of education:

"Biology"

"Philology and Linguistics"

"Business and Management"

Every foreign citizen who has a Bachelor's degree or who graduates from Bachelor program at 2019 year, can participate in the Olympiad. All stages of this process are performed online.

More than 8.5 thousand graduates from 160 countries took part in the Olympiad 2017-2018. 94 participants from 31 countries became winners and Prize-winners.

For winners and Prize-winners of the Olympiad 2018-2019, more than 300 places are provided for tuition-free Master's programs of Russian universities in following profiles: Biology, Computer Science, Mathematics, Business and Management, Political Science, Psychology, Physics, Philology and Linguistics, Chemistry, Economics.

To take part at the Olympiad «Open Doors: Russian Scholarship Project» you have to register at the following link: od.globaluni.ru.

Registration is open from the 1st of November 2018.